
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 704
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor SKAT ved værdifastsættelse af infra-
struktur i vandselskaber benytter en DCF-metode, der ikke tager højde for
den investerede kapital, frem for en metode der tager udgangspunkt i de re-
gulatoriske værdier. Det skal i den forbindelse bemærkes, at forligspartierne
bag Vandreformen havde forventninger til, at der var sammenhæng mellem
de regulatoriske værdier og den skattemæssige håndtering af forsyningerne.
Vil ministeren samtidig redegøre for, om der er nogen ulemper for samfundet
ved, at den regulatoriske værdi, anvendt af Forsyningsekretariatet, også blev
anvendt af SKAT?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Lillelund Bech (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 28. juni 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Gitte.Bech@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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